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ZAPISNIK 

2. SEJE PREDSEDSTVA SPZ v letu 2021 z dne 15. novembra 2021 

 

Seja je potekala na daljavo od 18:00 ure do 19.15 ure. Na seji so bili prisotni vsi 

člani predsedstva SPZ razen opravičenega Marka Šifrerja, dodatno prisotna 

Marko Gajič in Bojan Hablin. 

 

1. Pregled realizacije ciljev s prejšnjih sej. 

a. Šola PSS ni odzivna zato jih brišemo iz SPZ. 

b. Marko Šifrer pripravi športni koledar in obvešča Marka Gajiča. 

c. Skrb za podmladek je treba intenzivirati, ko bodo ukrepi to dopuščali.  

d. Pilotni projekt na Bledu za poskusne potope v sklopu čistilnih akcij in na 

osnovi tega krepimo promocijo potapljanja. 

e. Preko komisije za izobraževanje urediti temeljno izobraževanje. 

f. Podvodno streljanje na tarče ponovno razmislimo, ko se odprejo bazeni. 

g. Publikacije PAS se v tiskani obliki pripravi v obsegu 2 strani na lokacijo, 

najbolj izpostavljene lahko izjemoma več. Realizacija preložena v 2022. 

h. Marko Šifrar pripravi za ministrstvo za kmetijstvo glede nepravilnosti pri 

izdaji dovolilnic za podvodni lov. Realizacija preložena v 2022. 

i. V sodelovanju s CMAS se pričnejo postopki za organizacijo tečaja za 

inštruktorje in sodnike PP. Zadolžena Jure Šega in Marko Šifrar. Realizacija 

preložena v 2022. 

j. SPZ je OKS predlagalo krepitev aktivnosti na področju okoljevarstva. 

Realizacija preložena v 2022. 

k. PRS novi dobavitelj za uniforme, zadolžen Marko Šajnovič do aprila 2022. 

l. Elektronski izpit za P1 in P2 vzpostavljen in testno uporabljan, poenostaviti 

je treba postopek za inštruktorje. 

m. Spremembe statuta so bile sprejete, poslati je treba zapisnik na UE, 

preveri pri Suzi. 

n. Program za izobraževanje preverim pri GD za šport, Matko sodeluje in se 

odločimo za nadaljnji postopek. 

o. Revija Potapljač, iskanje novih avtorjev. 

p. Tečaji v hibridni obliki. Naredi se portal za člane, kjer lahko poslušajo 

posneta predavanja. Udarno predavanje je Covid potapljanje (Ivan 

Kneževič&co.). 

q. Sestanek glede Zveze reševalcev iz vode ponovimo (Slavinec, Šega, 

Marko). 

2. Skupščino 2022 izvedemo v živo če se bo dalo, kandidate za organizacijo 

poskušamo evidentirati. Plakete podelimo tudi za lani.  
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3. DPS 2022 planiramo na tradicionalni termin junija, če možnosti za to ne bo je 

alternativni termin jeseni. 

4. Izvedba tečajev je zelo otežena zaradi pogostih okužb. Težko SPZ najde 

načine za pomoč klubom. 

5. Covid evidentirano pušča posledice med potapljanjem, predvsem glede težav 

pri dihanju pod vodo. 

6. PADI dela tečaje preko vavčerjev, tako da obseg tečajev ni upadel, ampak se 

je kanalizirana na druge kanale. 

7. Okrepilo se je družinsko potapljanje, manj pa je skupinskih potapljanj. 

8. SPZ mora okrepiti delo na standardih tečajev, športih, ekologijo in drugimi 

vsebinami povezanimi s potapljanjem. 

9. Proučimo dobre prakse sorodnih zvez. 

10. Marko Šajnovič v navezavi glede skupne vaje s Hrvati. 

11. Razpis za naj športnika SPZ 2021. 

 

Zapisal: dr. Mitja Slavinec 


